

SIGNATURES

1.- Susana Ibañez Garcia (SIG) (Administrativa de Secretaria), 30/09/2022 11:26
2.- Jorge López Guevara (TCAT) (Regidor de Festes i President), 30/09/2022 14:13
3.- Xavier Rota Boada (TCAT) (Regidor de Cultura i Memòria Històrica / Regidor de Joventut i president), 03/10/2022 17:01

ACTA DEL CONSELL DE CULTURA, FESTES I JOVENTUT 4/2022

Data:	21/07/2022
Lloc:	Sala de Plens
Hora	19:00

Assistents	Entitat
Ajuntament - president	Jordi Lopez
Ajuntament - president	Xavier Rota
Ajuntament- Coordinadora	Montse Muñoz
Ajuntament – Tècnica de Cultura	Elisabet Martínez
Ajuntament-Secretària	Susana Ibáñez García
Rosa Maria Cercuns Martin	AAVV Casc Antic
Trini Camprubí Carreño	AAVV Casc Antic
Pere Salvador Valls	ACF Olesa Sardanista
Sara Valls Duran	Assoc. Col·lectiu Misteris d'Olesa
M. Pilar Campos González	Assoc. Diablots d'Olesa
Ruth Lozano Pacheco	Assoc. Majorettes i Twirling Olesa de Montserrat
Cristina Cáliz Rivera	Assoc. Majorettes i Twirling Olesa de Montserrat
Eulàlia Vinyals Carreras	Assoc. per la promoció de l'espectacle infantil i juvenil d'Olesa (la Xarxa)
Miquel Sastre Morral	Associació de Geganters i grallers nans d'Olesa de Montserrat
Ana Castro Estruch	CUP-Amunt Olesa de Montserrat
Francesc Altarriba Moyano	Esbart Olesà
Manuel Martín Tàrraga	Esbart Olesà
Montserrat Jané Samper	UEC Olesa de Montserrat
Nil Oleart	CROM

Ordre del Dia

1. Aprovació acta anterior
2. Estat de les subvencions per concurrència
3. Activitats previstes pel segon semestre
4. Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament
5. Barra de Cap d'Any
6. Precs i preguntes

Desenvolupament del Consell

El Sr. Rota dona la benvinguda a la Sr. Elisabet Martínez com a nova tècnica de cultura.

1. Aprovació acta anterior

S'aprova per unanimitat l'aprovació de l'acta anterior 5 de maig de 2022



SIGNATURES

1.- Susana Ibañez Garcia (SIG) (Administrativa de Secretaria), 30/09/2022 11:26
2.- Jorge López Guevara (TCAT) (Regidor de Festes i President), 30/09/2022 14:13
3.- Xavier Rota Boada (TCAT) (Regidor de Cultura i MemÀria HistÀrica / Regidor de Joventut i president), 03/10/2022 17:01



2. Estat de les subvencions per concurrència

El Sr. Rota comunica a les entitats que per un tema tècnic han de tornar a reunir la taula de valoració de subvencions.

La Sr. Martínez informa a les entitats que les subvencions en quant a Festes estan resoltes, i comunica que, si alguna entitat té algun dubte es pot posar en contacte amb ella per resoldre-ho de forma més personalitzada, diu que la seva idea és poder-se reunir cada setmana amb una entitat diferent.

3. Activitats previstes pel segon semestre

El Sr. Rota comunica que la Festa dels Miquelets es farà el primer cap de setmana d'octubre en comptes de la primera setmana de setembre. La Sra. Camprubí explica que el motiu d'aquest canvi, és perquè, és molt just acabar l'agost de vacances i el primer cap de setmana de setembre muntar-ho, la calor també és un dels motius.

La Sra. Martínez informa que també al setembre hi haurà una exposició a la casa de cultura i que es podrà veure a l'octubre al Cal Puigjaner amb una sèrie de conferències.

El Sr. López informa que el proper 11 de setembre es faran havaneres a la nit.

La Sra. Martínez diu que la setmana passada es va enviar un correu electrònic des de participació perquè les entitats poguessin inscriure les seves activitats a la plataforma, es disculpa perquè els hi va donar molt poc temps per poder entrar les activitats.

El Sr. Rota pregunta si els sembla bé el format, les entitats es troben d'acord, la Sra. Vinyals diu que és millor cada dos mesos.

El Sr. Salvador informa que el dia 10 de setembre seran els organitzadors de les ballades de sardanes, i el dia 11 la Xarxa amb jocs tradicionals.

El Sr. Rota pregunta si hi hauran més activitats, o si hi ha alguna altre activitat que volen explicar. Les entitats exposen les seves activitats previstes, la Sra. Jané informa sobre el Concurs de Teatre amb obres com LAPONIA amb el grup de Fals i enumera les obres previstes, creu que serà un bon concurs. També es farà una exposició i tallers de rocòdrom i de circ durant el mes d'octubre.

El Sr. Salvador informa que faran una jornada de mostra de cultura popular i explica els entitats convidades i les activitats previstes pel dia 15 d'octubre.

La Sra. Castro informa que el dia 22 d'octubre es farà el 25è Festival de l'Ariadna.

El Sr. Sastre diu que ja tenen sortides programades, i que la propera setmana van a Monistrol, l'altre a Moià i a l'agost fan vacances, al setembre reprenen les sortides a les Borges Blanques, Calella, Torrejón de Ardoz a Madrid..

El Sr. Oleart informa que al setembre tornen a iniciar-se les lligues, al desembre fan amb el Casal una activitat amb famílies, i al novembre faran unes jornades.

SIGNATURES

1.- Susana Ibañez Garcia (SIG) (Administrativa de Secretaria), 30/09/2022 11:26
2.- Jorge López Guevara (TCAT) (Regidor de Festes i President), 30/09/2022 14:13
3.- Xavier Rota Boada (TCAT) (Regidor de Cultura i Memòria Històrica / Regidor de Joventut i president), 03/10/2022 17:01



La Sra. Camprubí informa que al setembre faran la paella del Casc Antic, però que encara no ho han confirmat, el dia 17 de desembre es farà la fira de Nadal i conjuntament amb l'entitat Crom faran jocs de taula en català, també hi haurà el dia 18 de desembre el Tió.

La Sra. Jané informa que el dia 17 de desembre fan el rocòdrom.

4. Altres informacions de les entitats i de l'Ajuntament

El Sr. Rota informa que al setembre-octubre hi hauran les jornades de memòria històrica. Informa també que al parterre de darrera de germans casals, s'han recuperat les peces d'Amadeu Paltort i es mirarà de restaurar.

5. Barra de Cap d'Any

El Sr. López pregunta a les entitats si hi ha alguna entitat interessada en portar la barra de cap d'any al pavelló Salvador Boada, puntualitza que no cal que ho decideixin avui però que vagin pensant. La Sra. Martínez diu que si hi hagués algun interessat li enviï un correu electrònic.

El Sr. Rota informa que l'1 d'octubre i el 3 de desembre es repetirà el mercat del Pla natural de Montserrat, amb una festa més grossa, com la del mes de març, que va haver un concert. A la jornada del dia 3 de desembre s'està plantejant fer una festa de l'oli.

6. Precs i preguntes

El Sr. Rota informa, sobre les festes de Santa Oliva, que la valoració es positiva, que tant a les festes de Santa Oliva com a la Festa Major va haver molta gent participant.

La Sra. Vinyals diu que la seva activitat podria haver anat millor però com que hi havia una altra activitat a la placeta això li va perjudicar. El Sr. Salvador diu que es va programar una activitat infantil a la mateixa hora que comença la ofrena. La Sra. Martínez diu que ja han parlat i que l'any vinent ho faran diferent. La Sra. Muñoz diu que el calendari de festes locals s'aprovarà al ple de juliol.

El Sr. Rota informa que també hi ha haver la inauguració de la placa del fundador de l'esbart, el Sr. Jaume Valls i Cadevall, referent en cultura popular i associatiu, en el cas de Jaume Valls i dels carrers de Cal Candi.

El Sr. Sastre diu que aquest any es va fer el ball amb els gegants dins de l'església.

La Sra. Campos comenta sobre el correfoc, que s'hauria de revisar la ruta perquè el programa estava equivocat i van tenir molt complicat girar a la Plaça. El Sr. Rota confirma que el programa estava ple d'errors.

La Sra. Camprubí demana que no coincideixi les parades de venda amb el correfoc perquè han de plegar quan es la millor hora per vendre.

SIGNATURES

1.- Susana Ibañez Garcia (SIG) (Administrativa de Secretaria), 30/09/2022 11:26
2.- Jorge López Guevara (TCAT) (Regidor de Festes i President), 30/09/2022 14:13
3.- Xavier Rota Boada (TCAT) (Regidor de Cultura i MemÀria HistÀrica / Regidor de Joventut i president), 03/10/2022 17:01



El Sr. Lopez diu que la festa major aquest any ha estat llarga, a nivell de participació ha hagut molta gent, i a nivell de restauració ha anat molt bé.

El Sr. Salvador opina que la festa de la llum és una festa multitudinària de nit i amb consum d'alcohol d'adolescents, si el model de festa que es ven és un model de festa familiar, i el pare jove que va amb el fill petit, l'oci que veu es aquest, quan sigui gran seguirà consumint aquest tipus d'oci, i ell no coincideix amb aquest model de festa.

El Sr. Rota creu que s'ha de fer el màxim d'activitats per agradar al màxim de gent, al final els joves si no tenen festa aquí aniran a un altre lloc.

Des del Casc Antic reivindiquen un espai que no només sigui festa, si no també, per prendre una copa i sentir musica, per la gent que vol sortir però que no vol anar a ballar.

El Sr. Oleart diu que sobre el model de festa, ells organitzen les barraques perquè faltaven això pel joves. En quant a la festa al parc, la primera nit van haver baralles amb gabinets i porres extensibles. La Sra. Muñoz li respon que van haver dos o tres baralles, que va ser la mateixa persona que les va provocar, i que fora d'aquest incidents va ser una festa que hi va haver molta gent que s'ho va passar bé. Des del Crom proposen a les entitats fer barraques al parc les tres nits i autogestionar-ho elles.

La Sra. Camprubí manifesta que l'activitat de bany amb cinema coincideix amb una altra activitat adreçada al mateix tipus de públic i que no es pot anar a les dues activitats. El Sr. Lopez li respon que són ofertes totalment diferents i que la data de l'activitat la posa la piscina.

El Sr. Salvador diu sobre el programa.cat que ha fet diferents consultes a la Generalitat, i que, sobre les despeses en espècies, la generalitat dona la possibilitat de posar despeses en espècies que no poden superar el 15% de les despeses totals. Sobre la cessió, sí que es consideren despeses en espècies, però cal un certificat de l'Ajuntament. Sobre la programació d'arts escèniques, ha d'haver una aportació econòmica per part de l'Ajuntament, sempre superior a la subvenció en espècies, continua explicant altres aspectes d'aquesta consulta sobre el programa.cat i posa diferents exemples.

El Sr. Salvador manifesta que està disgustat amb la línia de subvencions del departament de joventut, en quant a la programació per a públic jove, aquest any, es va fer menys, perquè no es pot fer pèrdues cada any, però ningú el va trucar dient que anaven fluxos en aquest sentit i ells haguessin fet alguna activitat, reitera que hagués agraït una trucada en aquest sentit, explica que fan esforç immens per arribar al públic jove. La Sra. Muñoz creu que és millor que parlin amb la tècnica de joventut sobre aquest tema i li proposa que demani una reunió amb ella.

I, sense més temes a tractar, s'aixeca la sessió a les a les 21.15 hores

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT